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وزیر ورزش و جوانان:

وام صندوق کارآفرینی برای باشگاه های فوتبال مفید نیست

گزارش سایت AFC از داور ایرانی؛

فغانی: جایزه ام متعلق به تمام داوران آسیا است

وزیر ورزش و جوانان در مورد چگونگی اهدای 
میلیارد   ۵۰ تفاهم نامه  محل  از  باشگاه ها  به  وام 
برای  تسهیلات  گفت: سقف  و  داد  توضیح  تومانی 
هر باشگاه ۱۰۰ میلیون تومان با بازپرداخت ۵ ساله 

است.
مراسم امضای تفاهم نامه میان وزارت ورزش 
راستای  در  امید  کارآفرینی  صندوق  با  جوانان  و 
کارگاه  توسعه  ایجاد  همگانی،  های  ورزش  توسعه 
ورزشی  تجهیزات  ساخت  و  کوچک  و  خرد  های 
دوشنبه  امروز  داخل  تولید  از  حمایت  راستای  در 
با حضور وزیر ورزش و جوانان، مدیرعامل صندوق 
کارآفرینی امید و معاون منابع مالی و انسانی وزارت 

ورزش در محل این وزارتخانه برگزار شد.
در  جوانان  و  ورزش  وزیر  فر  مسعود سلطانی 
جریان این مراسم با اشاره به نام گذاری سال ۹۵ 
اقتصادی  نام سال  به  از سوی مقام معظم رهبری 
مقاومتی، اقدام و عمل اظهار داشت: یکی از اولویت 
ارائه به مجلس جهت کسب  های برنامه من برای 
رای اعتماد فعال کردن اقتصاد ورزشی بود. در حال 
فعال  دنیا  در  زیادی  اقتصادی  های  بنگاه  حاضر 
زمینه  این  در  خوبی  گذاری  سرمایه  که  هستند 
باید  هم  ایران  در  اساس  این  بر  دهند.  می  انجام 

خیلی جدی تر به این بحث توجه شود.
در  ورزشی  اقتصاد  اهمیت  بر  تاکید  با  وی 
در  شد:  یادآور  کشورها  از  بسیاری  کلان  اقتصاد 
این کشورها اشخاص حقیقی و حقوقی فعال در امر 
اقتصاد در ورزش نیز سرمایه گذاری گسترده ای می 
کنند، بسیاری از باشگاه ها محل درآمد هستند نه 
محل هزینه و در اقتصاد ورزش اینگونه ایفای نقش 
از سرمایه  زمینه سرمایه گذاران  این  می کنند. در 
درآمدزایی  برای  فرصتی  عنوان  به  خود  گذاری 
استفاده می کنند و همین موضوع رقابتی سالم را 

میان آنها ایجاد کرده است.
وزیر ورزش و جوانان در این رابطه ادامه داد: 
این در حالی است که در ایران ساز و کارهای قانونی 
این امر به خوبی مهیا نیست، بنگاه های اقتصادی 
این عرصه را محلی برای هزینه می دانند نه کسب 
درآمد و به همین دلیل رغبتی برای فعالیت وجود 
دولتی  اعتبارات  به  را  خودمان  اگر  هم  ما  ندارد. 
باشیم  شاهد  را  تحولی  توانیم  نمی  کنیم  محدود 
مگر اینکه به سمت فعالیت و همکاری با بخش های 

خصوصی حرکت کنیم.
و  ورزش  امور  در  جمهور  رئیس  معاون 
بخش خصوصی  ورود  برای  اینکه  بیان  با  جوانان 
باید از سیستم بانکی و دولتی کمک گرفته شود، 
ها  بانک  داخلی  منابع  از  آنچه  کرد:  خاطرنشان 
ارائه می شود سود بالایی دارد و به همین دلیل 
نداشته  وجود  فعالیت  برای  زیادی  تمایل  شاید 

توسعه  صندوق  مانند  منابعی  هستند  اما  باشد 
داریم  برنامه  هم  آنها  با  همکاری  برای  که  ملی 
رسالت  به  توجه  با  گام  اولین  در  صورت  هر  در 
با  دارد،  امید  کارآفرینی  صندوق  که  جایگاهی  و 
مسئولان این صندوق برای امضای تفاهم نامه به 

توافق رسیدیم. و  نتیجه 
تومان  میلیارد   ۵۰ اینکه  بیان  با  فر  سلطانی 
است،  زمینه  این  در  شده  امضا  نامه  تفاهم  مبلغ 
و  داد  توضیح  آن  تخصیص  چگونگی  مورد  در 
باشگاه  به  وام  قالب  در  مبلغ  این  پرداخت  گفت: 
پایین  بهره  با  هستند  متقاضی  که  نهادهایی  و  ها 
انجام می شود. سقف تسهیلات ۱۰۰ میلیون تومان 
است با بازپرداخت ۵ ساله و سود ۴ درصد؛ ضمن 
اینکه مدت زمان تفاهم نامه یک ساله است اما این 
توافق صورت گرفته که اگر ظرف مدت زمان 6 ماه 
فعالیت های مورد نظر انجام شود و بودجه جذب 

شود برای تمدید دوباره آن اقدام شود.
که  بود  گامی  اولین  این  گفت:  ورزش  وزیر 
صورت  دقیق  اجرای  با  امیدواریم  و  ایم  برداشته 
صندوق  با  مرتبط  تسهیلات  دوم  مرحله  گرفته 
ورزش  و  جوانان  بخش  برای  را  امید  کارآفرینی 

جذب کنیم.
سلطانی فر بعد از  اتمام مراسم امضای تفاهم 
پرسش  به  پاسخ  در  و  خبرنگاران  جمع  در  نامه 
انگیزه ای وزارت  اینکه چه  بر  خبرنگار مهر مبنی 
ورزش را به سمت اجرای این تفاهم نامه پیش برد و 
آیا در حال حاضر اولویتی برای اهدای وام به باشگاه 
که  بازدیدهایی  جریان  در  گفت:  دارد؟  وجود  ها 
طی روزهای گذشته داشتیم و بر اساس درخواست 
هایی که از طرف بسیاری از افراد فعال در ورزش 
در رابطه با سرمایه در گردش و یا خرید تجهیزات 
که  افتادیم  فکر  این  به  رو می شدیم  به  رو  آن  با 
چنین اقدامی را انجام دهیم. به دنبال این هستیم 
از محل صندوق توسعه ملی در سال های آینده نیز 

استفاده داشته باشیم.
وام شامل  این  آیا  اینکه  فر در مورد  سلطانی 
حال باشگاه های فوتبال هم می شود، گفت:  این 
وام بیشتر برای باشگاه های خصوصی در نظر گرفته 
شده است، سقف آن محدود است و فکر نمی کنم 
باشگاه های فوتبال با شرایطی که دارند استفاده از 

این تسهیلات برایشان مفید فایده باشد.
تفاهم  امضای  مراسم  جریان  در  همچنین   
نامه امروز نورالله زاده مدیرعامل صندوق کارآفرینی 
این صندوق  با اشاره به فعالیت های پیشین  امید 
که  داشتیم  را  انگیزه  این  گفت:  ورزش  زمینه  در 
کمک  ها  باشگاه  توسعه  برای  هدفمند  صورت  به 
کنیم، قطعا این گام در تربیت ورزشکاران و توسعه 

باشگاه ها تاثیر زیادی خواهد داشت.

از داور  به تمجید  سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا در گزارشی 
بین المللی ایران پرداخت. علیرضا فغانی که جایزه ویژه داوری آسیا 
را دریافت کرده است می گوید جایزه اش متعلق به تمام داوران آسیا 

است.
روز گذشته بود که کنفدراسیون فوتبال آسیا با دعوت از علیرضا 
فغانی، محمدرضا منصوری و رضا سخندان داوران بین المللی ایران 
که امسال فینال مسابقات فوتبال المپیک را سوت زده بودند، تجلیل 

و جایزه ویژه داوری AFC را به آنها اهدا کرد.
سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا در گزارشی به زندگی علیرضا 

فغانی و داوری وی پرداخت و مصاحبه ای با این داور انجام داد.
AFC در اینباره نوشت: از دوران کودکی، فوتبال چیزی بیشتر 
از یک بازی برای علیرضا فغانی بود. برای این مرد ۳۸ ساله، علاقه به 

فوتبال و داوری ریشه در خانواده وی دارد.

در ادامه به نقل از علیرضا فغانی آمده است: »من از یک خانواده 
پدر  و  پدر  هستند.  داور  هم  همسرم  برادر  و  برادر  آمدم.  فوتبالی 
همسرمهم داوران حرفه ای فوتبال بوده اند. آنها تاثیر زیادی روی من 
داشتند. من ساعتها به تماشا و مطالعه عملکرد آنها می پرداختم. از 
زمانی که ۱6 ساله بودم، مدام می دانستم که داوری مرا صدا می زند.«

افزوده  عملکرد کمک هایش،  به  اشاره  با  ایران  المللی  بین  داور 
است: »رضا )سخندان( و محمد )منصوری( فوق العاده بوده اند و ما با 
هم یک همکاری عالی را شکل داده ایم. به عنوان یک داور وسط شما 
نیاز دارید که نسبت به تمام جزئیات در زمین مسابقه آگاه باشید و 

آنها زندگی را برای من آسانتر کرده اند.«
فغانی همچنین جایزه خود را متعلق به کل داوران آسیا می داند: 
»این جایزه برای تمام داوران آسیا است. از طریق برنامه های AFC و 
سمینارهایی که ما را دور هم جمع می کرد، به هم نزدیکتر می شدیم 

و هر زمانی که برای قضاوت وارد زمین می شدیم به همدیگر الهام می 
بخشیدیم. باید از مدرسان و داوران آسیا تشکر کنم. یک تیم بزرگ در 
پشت صحنه مدام کار می کند و بدون آنها کار کردن ممکن نیست.«

پیکر دختر اسطوره استقلال بی سروصدا به خاک سپرده شد
خانواده بزرگ استقلال یکبار دیگر و در فاصله ای کم بعد از درگذشت منصور پورحیدری به 

سوگ نشست و اینبار نوبت به یکی دیگر از اسطوره های استقلال بود که فرزندش را از دست بدهد.
علی جباری یکی از اسطوره های استقلال در اولین ساعات بامداد یکشنبه دخترش را از دست 
داد. دختر علی جباری بعد از یک دوره طولانی مبارزه با بیماری و تحمل چند ماه کما، سرانجام دعوت 

حق را لبیک گفت و جان به جان آفرین تسلیم کرد.
پیشکسوت استقلال روز گذشته و قبل از آنکه عده زیادی دور او جمع شوند، دور از هر گونه 
هیاهو، پیکر دخترش را در حالی به خاک سپرد که تنها عده کمی از بستگان و آشنایانش در مراسم 

خاکسپاری شرکت داشتند.
شوند  خبردار  فوتبال  و  ورزش  اهالی  که  آن  از  قبل  داد  ترجیح  استقلال  پیشکسوت  واقع  در 
مراسم خاکسپاری را انجام دهد. بعد از مراسم خاکسپاری بسیاری از چهره های ورزشی به منظور 
ابراز همدردی و عرض تسلیت در منزل جباری حاضر شدند که در بین آنها خانواده منصور پورحیدری 

نیز حضور داشتند.

بهروان خبر داد: میزبان دیدار سایپا و سپاهان روز چهارشنبه مشخص می شود
رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ فوتبال گفت: قرعه کشی تعیین میزبان دیدار دو تیم سایپا 

و سپاهان در جام حذفی، روز چهارشنبه برگزار می شود.
غلامرضا بهروان با بیان مطلب فوق به سایت سازمان لیگ، گفت: در مرحله یک چهارم نهایی 
جام حذفی برای تعیین میزبان و میهمان بازی سایپا با سپاهان باید قرعه کشی انجام شود که این 

قرعه کشی روز چهارشنبه ساعت ۱۳ در سازمان لیگ بین این دو تیم برگزار می شود.
وی در مورد درخواست باشگاه ذوب آهن برای میزبانی در بازی با گسترش فولاد تبریز گفت: 
آئین نامه مسابقات می گوید اگر دو بازی یک تیم لغو شود، در بازی سوم آن تیم در جام حذفی 
میهمان خواهد بود، اما مساله اینجاست که بازی گسترش فولاد تبریز و شهرداری ماهشهر لغو نشده 
است. لغو یک دیدار یعنی اینکه داور، مسئول برگزاری مسابقات و دو تیم در ورزشگاه حاضر نشوند. 

در حالی که تیم شهرداری ماهشهر در این بازی در میدان حاضر نشده است.
بهروان تصریح کرد: در مورد دیدار ذوب آهن و گسترش فولاد مراتب را به جناب کاظمی دبیر 
سازمان لیگ گزارش می کنیم و هر تصمیمی هیات رئیسه سازمان لیگ بگیرد در مورد این بازی 

انجام می دهیم.

برنامه خطیبی برای ترمیم خط دفاعی
سرمربی تیم ماشین سازی تبریز تمرینات ویژه ای را برای مدافعان تیمش در نظر گرفته است.

تیم ماشین سازی در بازی های گذشته در خط دفاعی دچار مشکلاتی بوده است. همین مساله 
سبب شده تا رسول خطیبی به فکر راه چاره باشد. او برای مدافعان اصلی تیمش یعنی ادسون هنریکه 
ایده آل برسند. تیم خطیبی بعد  تا به شرایط  و محمد نصرتی تمرینات ویژه ای را در نظر گرفته 
از شکست مقابل ذوب آهن در جام حذفی، امیدوار است بتواند در هفته یازدهم مقابل پدیده نتیجه 
خوبی کسب کند و به شرایط آرمانی برگردد. این در حالی است که ماشین سازی در هفته های قبلی 

عملکرد خوبی نداشته و شاید بازی با پدیده در مشهد بتواند سکوی پرتاب این تیم باشد.

ارنست، عجیب ترین خرید لیگ برتر
ارنست انفور احتمال دارد تا انتهای لیگ نتواند با پیراهن فولاد در لیگ برتر بازی کند.

انفور مهاجم کامرونی جدید فولاد خوزستان را می توان به جرات عجیب ترین خرید  ارنست 
فصل دانست. انفور در میانه راه به فولاد پیوست اما پس از گذشت ۱۰ هفته هنوز نتوانسته است برای 

قرمزهای اهوازی به میدان برود. 
شنیده می شود این مهاجم کامرونی تا نیم فصل مطمئنا نمی تواند برای فولاد به میدان برود و 

حتی این امکان وجود دارد تا انتهای فصل نتواند برای این تیم خوزستانی بازی کند.
ارنست البته دلیل خاص بودن تنها این موضوع نیست بلکه سرقت از او در یکی از خیابان های 
منطقه کیانپارس اهوازکه باعث شد مقدار زیادی دلار و ریال این بازیکن به سرقت برود نیز در نوع 

خود جالب بود تا ارنست انفور عجیب و غریب ترین بازیکن این فصل لیگ لقب بگیرد.
گفته می شود دلیل اصلی بازی نکردن ارنستا، اشتباه وارد کردن مشخصات مهاجم کامروینی 
البته باشگاه فولاد علت آن را اختلافات تیم سابق  توسط مسئول ثبت باشگاه فولاد بوده است که 
ارنست و فدراسیون بلژیک می داند. باید منتظر ماند تا یکی از مسئولین باشگاه فولاد پاسخ روشن و 

جامعی به بازی نکردن ارنست بدهد.
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